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     La cinci luni dupa alegerile parlamentare, fostul presedinte al PSD Maramures, Eugenia
Godja, recunoaste ca momentul in care a fost inlocuita de Cornelia Negrut (PC) pe listele
alegerilor parlamentare a fost unul dificil si greu de digerat. Chiar si asa, spune ca are incredere
in partidul sau, dar ca nu ii va uita pe cei care i-au intors spatele.             Invitata sa ia
cuvantul la conferinta de alegeri organizata saptamana trecuta de organizatia PSD Maramures,
Eugenia Godja a dat cateva lectii de politica tinerilor din sala. „Concluzia la apusul vietii mele
politice este una categorica. Sa invete cei de azi care ne urmeaza, ca nimic in politica nu poate
sa dureze decat daca se obtine cu munca, cu seriozitate si cu asumare de responsabilitati“, a
spus Godja.             
Chiar daca a are convingerea ca cei 21 de ani de activitate politica in randul PSD sunt de ajuns
pentru accederea in Parlament, aceasta recunoaste ca social democratii au dezamagit-o. „Eu
am crezut si-am sperat ca partidul pe care l-am slujit cu credinta si devotament, ca partidul cu
care m-am identificat va respecta efortul pe care oamenii angajati in toate si in tot il vor cere
partidului, dar atunci cand am avut nevoie de partid, partidul mi-a intors spatele. M-am suparat,
era firesc sa fie asa, dar pentru ca sunt un bun crestin i-am iertat pe toti, dar n-am sa-i uit. M-am
suparat pe oamenii cu functii din partid. Era un loc pe care pe drept il castigasem in comitetul
executiv si nu m-am asteptat ca la Bucuresti lucrurile sa ia o alta intorsatura. Dar ma rog, n-am
puterea si nici toata informatia ca sa-i judec pe cei care au decis asa. Important este ca eu
n-am abandonat partidul“, a mai spus Eugenia Godja.
     
   
 
  
Social democrata a facut un apel si catre presedintele Camerei Deputatilor, Valeriu Zgonea,
prezent in Baia Mare. „Domnulea Zgonea, spuneati ca vocea partidului nostru este una cu ecou
la Bucuresti. Daca este asa va rog sa ne sustineti ca proiectul care vizeaza drumul Baia
Mare-Sighet si mai departe sa fie refinantat“, a incheiat Godja.
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